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Zápis č. 02/25/VD Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 18. 02. 2025 

Přítomni: 13 členů výboru dopravy zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Mgr. Michal Vinš, František Adolf 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Zdeněk Borovička, MBA, Ing. Jan Polák, Ing. Petr Správka, Ing. Jan Wohlmuth, Martin Liška 

Ověřovatelé: Ing. Petr Šimoník 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné 

a zahájil 2. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil k projednání 

návrh programu 2. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025.  

Informoval, že bod programu Vydání Aktualizace č. 3 Zásad územního rozvoje Libereckého kraje, 

který měl přijít prezentovat Mgr. Tomáš Vaško, bude zařazen na program až na jednom z dalších 

zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. Naopak nově budou na program 

dnešního zasedání výboru dopravy zařazeny dva body, a to bod Nominace člena a zástupce člena 

výběrové komise na generálního ředitele společnosti ČSAD Liberec, a.s., a bod Aktuální stav 

páteřních cyklotras a aktualizovaná cyklostrategie. 

 

Navrhovaný program: 

1. Zahájení          Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík 
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5. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

6. Nominace člena a zástupce člena výběrové komise na generálního ředitele společnosti 

ČSAD Liberec, a.s.       Josef Chuchlík 

7. Aktuální stav páteřních cyklotras a aktualizovaná cyklostrategie Ing. Ondřej Šilhán 

8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.    Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti  

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.    Michal Třešňák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

11. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

13. Informace o činnosti Ředitelství silnic a dálnic s. p.   Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

14. Různé         Josef Chuchlík 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Aktuální stav páteřních cyklotras a aktualizovaná cyklostrategie 

▪ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. OLP/2478/2023 „Přírodě blízké 

cesty Lužických hor pro terénní cyklistiku“ 

▪ Vyhlášení programů Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory  

č. 6 DOPRAVA; vyhlášení programu č. 6.1, 6.2, 6.3 a 6.5 

▪ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu Libereckého kraje  

č. OLP/3242/2022 „Cyklostezky v ulici 28. října a Doubská Liberec“ 

▪ Roční plán činností BESIP Libereckého kraje 2025 

▪ Zpráva o stavu povrchu vozovek na silnicích II. a III. třídy v Libereckém kraji 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/04 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

2. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025. 
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Hlasování: 

Celkem: 12 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Ing. Petra Šimoníka. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/05 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Ing. Petra 

Šimoníka. 

 

Hlasování: 

Celkem: 12 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení  

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 28. ledna 2025  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

V 14:35 hodin se na zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje dostavil Bc. Tomáš Levinský, 

počet přítomných členů výboru dopravy 13.  

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal aktuální informace z resortu dopravy. 

Informoval o rekonstrukcích krajských silnic a mostů. Uvedl, že v současné době je vysoutěženo 

nebo připraveno k soutěží 24 stavebních akcí, předpokládané projekční ceny činí cca 704 mil. Kč. 

Zhotovitel byl schválen u 15 veřejných zakázek, oproti předpokládaným cenám bylo ušetřeno cca 

105 mil. Kč, které budou zapojeny do realizace dalších akcí. Součástí seznamu akcí jsou i in-house 

zakázky pro společnost Silnice LK a.s., v celkové výši 21,3 mil. Kč. Jedná se o menší zakázky, 

které se obtížně soutěží, výběrová řízení jsou opakována.  

Dále podal informace ohledně auditu společnosti ČSAD Liberec, a.s. Uvedl, že audit zpracovávala 

společnost Grant Thornton Advisory k.s. Audit měl posoudit efektivitu hospodaření a navrhnout 

opatření ke zlepšení chodu společnosti. S výsledkem analýzy se radní seznámili na jednání Rady 
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Libereckého kraje dne 21. ledna 2025. Z analýzy vyplynulo, že dopravní obslužnost pro obyvatele 

Libereckého kraje funguje a je dobře zajištěna, ovšem ve společnosti je potřeba změnit způsob 

řízení, komunikaci uvnitř firmy a posílit manažerské pozice. Audit prověřoval efektivnost provozu 

a vynaložených finančních prostředků Libereckého kraje a také personální strukturu společnosti 

ČSAD Liberec, a.s. Audit zkonstatoval, že je třeba do vnitřního řízení společnosti zavést řadu 

opatření, která přispějí k větší transparentnosti a standardizaci řízení a rozhodování vůči akcionáři. 

Jedná se zejména o pravidelný manažerský reporting finančnících a provozních ukazatelů. 

V oblasti nákupu majetku nebo obnovy vozového parku je potřeba, aby byla vypracována 

koncepce, která bude zohledňovat očekávané přínosy nákupu a také způsob financování 

a provozní zajištění v průběhu trvání Smlouvy o přepravě. Audit dále poukázal, že je potřeba 

změnit finanční řízení společnosti, které je nyní postavené na funkci předsedy představenstva. 

Chybí tak kontrolní mechanismy v rámci vedení společnosti. Investice do majetku firmy musí 

probíhat na základě ekonomického vyhodnocení a výhledu. Dále je potřeba nastavit klasickou 

strukturu fungování firmy vlastněné veřejnoprávním subjektem. 

S tím souvisí i výběrové řízení na generálního ředitele společnosti ČSAD Liberec, a.s., kam má 

být nominován člen výběrové komise také za Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. 

Na závěr dal prosto pro diskuzi. 

 

Ing. Jan Sviták informoval, že společně s panem starostou z Frýdlantu, Nové Vsi a Mníšku,  

se zástupci z ŘSD ČR s. p. a panem ministrem Kupkou proběhlo dne 11. 02. 2025 jednání 

v Poslanecké sněmovně ČR ve věci plánované komunikace Liberec – Frýdlant (I/13). 

 

 

Projednání materiálů do 2. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 25. 02. 2025 

 

Ing. Jan Sviták představil a podrobněji okomentoval členům výboru materiály, který obdrželi 

a budou předloženy k projednání na 2. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje, které se koná 

dne 25. 02. 2025. 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. OLP/2478/2023 „Přírodě blízké cesty 

Lužických hor pro terénní cyklistiku“ - k bodu jednání ZLK 02/25/55 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/06 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost organizace Jánské kameny – Johannisstein, z.s. se sídlem 

č.p. 175, 471 57 Krompach IČO: 26601737, ze dne 30.10.2024 o prodloužení termínu realizace 

projektu „Přírodě blízké cesty Lužických hor pro terénní cyklistiku“ dle smlouvy o poskytnutí 

účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje č. OLP/2478/2023 z důvodu komplikací  

při zpracování studie projektového záměru a vypracování studie proveditelnosti, resp. negativních 

stanovisek CHKO a Lesů ČR., 
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schválit dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje  

č. OLP/2478/2023 uzavřené mezi Libereckým krajem a organizací Jánské kameny – 

Johannisstein,z.s. se sídlem č.p. 175, 471 57 Krompach IČO: 26601737, kterým se upravuje termín 

pro ukončení realizace projektu „Přírodě blízké cesty Lužických hor pro terénní cyklistiku“,  

a to z 31.12.2024 na nový termín 31.12.2025, a kterým se prodlužuje termín pro doložení 

závěrečného vyúčtování projektu z 19.2.2025 na 19.2.2026,  

a uložit Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, resort dopravy 

1. zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení. 

2. zajistit podpis Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého 

kraje č. OLP/2478/2023.  

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Vyhlášení programů Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 DOPRAVA; 

vyhlášení programu č. 6.1, 6.2, 6.3 a 6.5 - k bodu jednání ZLK 02/25/56 

 

Ing. Ondřej Šilhán doplnil podrobnější informace k předkládanému materiálu. 

 

Proběhla diskuze ohledně Vyhlášení programů Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast 

podpory č. 6 DOPRAVA. 

Diskuze: P. Mikula. J. Chuchlík 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/07 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit podmínky a Vyhlášení programů k předkládání žádostí o dotaci včetně 

povinných příloh na rok 2025 v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory  

č. 6 Doprava, a to: 

1. programu č. 6.1 - Podpora výstavby komunikací pro cyklisty, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 6.500.000 Kč, 

2. programu č. 6.2 - Podpora rekonstrukce, údržby a oprav komunikací pro cyklisty, 

s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši  

2.500.000 Kč, 

3. programu č. 6.3 – Podpora projektové přípravy komunikací pro cyklisty, s předpokládaným 

objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 2.000.000 Kč, 

4. programu č. 6.5 – Podpora městské mobility formou sdílených kol, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 3.000.000 Kč 
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a uložit Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, resort dopravy, zajistit vyhlášení programů v rámci 

Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 Doprava k předkládání žádostí o dotace 

na rok 2025, a to: 

a) programu č. 6.1 - Podpora výstavby komunikací pro cyklisty, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 6.500.000 Kč, včetně povinných příloh 

k předkládání žádostí o dotace,  

b) programu č. 6.2 - Podpora rekonstrukce, údržby a oprav komunikací pro cyklisty, 

s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši  

2.500.000 Kč, včetně povinných příloh k předkládání žádostí o dotace.  

c) programu č. 6.3 - Podpora projektové přípravy komunikací pro cyklisty, s předpokládaným 

objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 2.000.000 Kč, včetně 

povinných příloh k předkládání žádostí o dotace.  

d) programu č. 6.5 - Podpora městské mobility formou sdílených kol, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 3.000.000 Kč.  

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/3242/2022 

„Cyklostezky v ulici 28. října a Doubská Liberec“ - k bodu jednání ZLK 02/25/57 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/08 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost statutárního města Liberec. se sídlem nám. Dr. E. Beneše 

1/1, 460 59 Liberec IČO: 00262978, ze dne 5.12.2024 o posouzení změny projektu „Cyklostezky 

v ulici 28. října a Doubská Liberec“ dle smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje č. OLP/3242/2022 z důvodu konfliktu s projektem podpořeným DFLK a IROP 

„Přestavba propustku v km 159,434 trati Stará Paka – Liberec na podchod“, 

Schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje  

č. OLP/3242/2022 uzavřené mezi Libereckým krajem a statutárního města Liberec. se sídlem nám. 

Dr. E. Beneše 1/1, 460 59 Liberec IČO: 00262978, kterým se upravuje název projektu 

„Cyklostezky v ulici 28. října a Doubská Liberec“ na „Cyklostezka Doubská – Čechova“, kterým 

se mění parametr projektu, a to z „projektová dokumentace DÚR“ na „projektová dokumentace 

DPZ“, kterým se mění termín realizace projektu a to z „1.1.2022 – 3.12.2025“ na „1.1.2022 – 

31.12.2026“, a kterým se prodlužuje termín pro závěrečné vyúčtování z 19.2.2026 na 20.2.2027, 

a uložit Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, resort dopravy 

1. zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení. 
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2. zajistit podpis Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého 

kraje č. OLP/3242/2022. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Roční plán činností BESIP Libereckého kraje 2025 - k bodu jednání ZLK 02/25/58g) 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/09 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí písemnou informaci Roční plán činností BESIP Libereckého 

kraje 2025. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Zpráva o stavu povrchu vozovek na silnicích II. a III. třídy v Libereckém kraji - k bodu 

jednání ZLK 02/25/58h) 

 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/10 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí písemnou informaci Zpráva o stavu povrchu vozovek  

na silnicích II. a III. třídy v Libereckém kraji. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

6. Nominace člena a zástupce člena výběrové komise na generálního ředitele společnosti  

ČSAD Liberec, a.s. 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík informoval, že  

na dnešním zasedání má být nominován člen a zástupce člena výběrové komise na generálního 

ředitele společnosti ČSAD Liberec, a.s., za Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje.  
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Navržen byl Ing. Luděk Sajdl a jako jeho zástupce Ing. Petr Felkner. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 02/25/VD/11 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání nominuje Ing. Luďka Sajdla, 

jakožto člena výběrové komise na generálního ředitele společnosti ČSAD Liberec, a.s.,  

a Ing. Petra Felknera, jakožto zástupce člena výběrové komise na generálního ředitele společnosti 

ČSAD Liberec, a.s. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

7. Aktuální stav páteřních cyklotras a aktualizovaná cyklostrategie 

  

Ing. Ondřej Šilhán informoval, že odbor silničního hospodářství v roce 2024 připravil Aktualizaci 

rozvoje cyklodopravy v Libereckém kraji pro období 2021+, dále jen „Aktualizace 

cyklostrategie“, v příloze 1. Hlavním výstupem tohoto dokumentu je zohlednění národní iniciativy 

Cyklovize 2030 a důraz na strategickou síť cyklodopravy Libereckého kraje. Stěžejním  

pro aktualizaci cyklostrategie je základní síť dopravních cest pro cyklisty v Libereckém kraji. 

Součástí opatření 3.1.1 je evidence strategické sítě cyklodopravy ve formě veřejně dostupného 

nově zpracovaného mapového informačního systému (https://lbkr.stavbycyklo.cz/). Tento web 

shromažďuje informace o stavu stávajících úseků páteřních cyklotras, tak připravovaných úseků 

a je odborem silničního hospodářství pravidelně aktualizován. 

Následně podrobně okomentoval současný stav 3 vybraných páteřních tras, Cyklotrasu č. 8 – 

Severní magistrála; Cyklotrasu č. 15 – Zelená cyklomagistrála Ploučnice a Cyklotrasa č. 17 – 

Greenway Jizera. 

Cyklotrasa č. 8 – Severní magistrála je poměrně nová dálková cyklotrasa plánovaná z Ústeckého 

kraje až do Moravskoslezského kraje. V Libereckém kraji je plánována ze Ktové na hranici 

s Královéhradeckým krajem přes Turnov, Hodkovice nad Mohelkou, Liberec, Bílý Kostel, 

Jablonné v Podještědí, Cvikov, Nový Bor, Prysk a dále do České Kamenice v Ústeckém kraji. 

Cyklotrasa č. 15 – Zelená cyklomagistrála Ploučnice je nejrozvinutější páteřní trasou v kraji. Vede 

z Plání pod Ještědem, přes Stráž pod Ralskem, Mimoň, Českou Lípu a Žandov až na hranici 

s Ústeckým krajem. 

Cyklotrasa č. 17 kopíruje tok řeky Jizery od pramene po obec Svijany na hranici Středočeského 

kraje. 

Na závěr dal prostor pro dotazy. 

Proběhla diskuze ohledně páteřních cyklotras. 

Diskuze: P. Šimoník, J. Demčák, J. Sviták, J. Chuchlík 

 

https://lbkr.stavbycyklo.cz/
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Ing. Jan Sviták informoval o návrhu nově vytvořené pracovní pozice na odboru silničního 

hospodářství, která by zajišťovala metodickou pomoc obcím při zpracování projektové přípravy 

v oblasti cyklodopravy, pomoc s realizací a přípravou staveb. Návrh byl zpracován Ing. Zdeňkem 

Borovičkou, MBA, vedoucím odboru silničního hospodářství a bude předložen na poradě 

uvolněných radních. 

 

 

8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., podal aktuální informace o činnosti společnosti KORID LK, spol. s r.o. 

Informoval o průběhu kontrolní činnosti standardů kvality v roce 2024. Uvedl, že v autobusové 

dopravě se drží trend zlepšování kvality, z toho, co odhalí data z Centrálního dispečinku IDOL 

(CED IDOL). Snižuje se počet neshod, který CED IDOL eviduje, tím se snižuje i množství sankcí, 

které následně Liberecký kraj uděluje dopravcům. Pro zajímavost uvedl, že v roce 2024 bylo 

objednáno 775.003 spojů, neodjeto bylo pouze 43 spojů, chybějící data byla u 7.530 spojů  

(tzn. výtěžnost činí více než 99 % dat).  Pro srovnání uvedl, že v roce 2023 chyběl dvojnásobek 

dat. U dodržování JŘ také dochází k významnému posunu. Předjetí bylo eliminováno z 729 spojů 

(2023) na 366 spojů. K poklesu došlo i u zpoždění nad 10 minut. Významný posun je 

i u nedodržení nízkopodlažnosti vozidla, v roce 2019 ze 711.164 spojů nebyla nízkopodlažnost 

dodržena u 13.282 spojů, v roce 2023 u 1.476 spojů a roce 2024 u 506 spojů. U nedodržení typu 

vozidla došlo k poklesu z 8.851 spojů na 4.698 spojů. Uvedl, že trend je z pohledu KORID LK, 

spol. s r.o., pozitivní a doufá ve stabilizaci nebo i nadále kvalitu zlepšovat. Z výše uvedeného 

vyplývá, že veřejná doprava je v Libereckém kraji našimi dopravci provozována kvalitně. 

K revizorským kontrolám ve vozidlech uvedl, že celkem za rok 2024 bylo provedeno  

4.405 přepravních kontrol přímo ve vozidlech dopravců. Při těchto kontrolách bylo zjištěno 

celkem 348 porušení přepravních podmínek, a to jak cestujícími, tak i řidiči.  Pracovníky přepravní 

kontroly byla udělena přirážka k jízdnému ve výši 334.500 Kč, jedná se o meziroční nárůst ve výši 

184.500 Kč. Je zaznamenán výrazný pokles přepravní kázně v dopravních prostředcích.  

Dále podal informace k operativní poptávkové dopravě (služba TvůjBus) provozované v pilotním 

režimu mezi Novým Městem pod Smrkem a Jindřichovicemi pod Smrkem. Ing. Pospíšil uvedl, že 

za období od 02. 09. 2024 ─ 31. 01. 2025 eviduje systém cca 1.300 jízd a 2.130 přepravených 

cestujících, což odpovídá dennímu průměru přepravených cestujících 20,1. Předpokládané 

náklady pilotního provozu činí cca 2,5 mil. Kč  (za rok, provoz září 2024 – srpen 2025).  

Po ověřovacím provozu by mělo dojít k optimalizaci dopravní obslužnosti mezi Novým Městem 

pod Smrkem a Jindřichovicemi pod Smrkem, což je i nutná podmínka pro udržitelnost tohoto 

způsobu dopravy v této oblasti. Sdělil, že bude provedeno místní a dotazníkové šetření mezi 

cestujícími. V současné době probíhá integrace služby TvůjBus do mobailní aplikace Idolka. bude 

nutnost připravit plnohodnotnou integraci do IDOL (možno od účinnosti nového silničního 

zákona, zřejmě od 1. 7. 2025). V rámci nové legislativy (silniční zákon a zejména vyhláška o JŘ) 

budou dále řešena témata: příprava licencí a JŘ, označení vozidel, evidence virtuálních zastávek 

v registru, napojení na zúčtovací centrum, propojení s dispečinkem IDOL.  
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Na závěr Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., uvedl, že Liberecký kraj má zájem i nadále rozvíjet tento 

způsob dopravy i v jiných oblastech a dal prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně poptávkové dopravy, jejího využití a ekonomiky. 

Diskuse: V. Prachař, P. Král, J. Demčák, O. Pospíšil, J. Chuchlík, M. Vondráček, M. Tita 

 

V. Prachař požádal o písemnou informaci, kolik projekt doposud vyšel na nákladech, kolik se 

vybralo hotově ve vozidle a bezkontaktně na jízdném. 

 

 

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Michal Třešňák podal aktuální informace o činnosti společnosti Autobusy LK, s.r.o.  

Informoval, že probíhá příprava na fúzi společnosti Autobusy LK, s.r.o., a společnosti ČSAD 

Liberec, a.s., která má být realizována ke dni 1. 7. 2025. 

 

 

10. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti KSSLK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička podal aktuální informace o činnosti KSSLK, p. o. 

Informoval, že do krajského rozpočtu bude vráceno z běžné údržby 22.969,33 Kč, ze zimní údržby 

bude vráceno 19.167.785,95 Kč. Toto nedočerpání doporučuje KSSLK, p. o., převést do roku 2025 

opět do údržby komunikací, s tím, že rozdělení, zda do běžné údržby nebo zimní údržby by bylo 

dle potřeby. Uvedl, že zimní údržba za měsíc leden 2025 činila 53,5 mil. Kč. 

Informoval, že oslovil Královéhradecký a Pardubický kraj ohledně zkušeností ve věci možné 

kompenzace za zvýšené zatížení při nadměrném využívání krajských silnic v rámci velkých 

investičních akcí ŘSD ČR s. p. v Libereckém kraji a následném poškození těchto silnic. Uvedl, že 

oba kraje mají uzavřené trojstranné „Dohody o spolupráci při realizaci velkých staveb…“, kde 

hlavními partnery je vždy kraj a ŘSD ČR s. p. a třetím partnerem je SUS. Dohoda se opírá o § 38 

odst. 2 zákona č. 13/1997 Sb., o pozemních komunikací, ve znění pozdějších předpisů, který se 

zmiňuje, že v případě významných staveb, se investor stavby má podílet na náhradách případných 

škod. Zjednodušeně dohoda říká, že na začátku se provede pasportizace, uzavře se protokol,  

tzn. zkontroluje se podle TP 87, což je hodnocení stavu povrchu a podle mostních prohlídek stav 

mostů, následně se vyhodnotí a investor je povinen uvést jednotlivé silniční objekty do původního 

stavu. Co je velmi důležité, že dopředu jsou stanoveny návozové trasy, základ tvoří staveništní 

doprava, staveništní doprava ve smyslu zásobování nebo vnitrostaveništní komunikace 

(technologická doprava). K uzavření smlouvy musí dojít v dostatečném předstihu, aby investor 
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mohl počítat s náklady, které mohou potencionálně vzniknout. 

 

Diskuze: J. Chuchlík, J, Demčák, J. Růžička, P. Šimoník 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje žádá Ing. Jana Svitáka, náměstka hejtmana, resort 

dopravy, aby s ŘSD ČR s. p. projednal možnost uzavírání Dohod o spolupráci při realizaci velkých 

staveb a úpravách pozemních komunikací podle ustanovení § 38 odst. 2 zákona č. 13/1997 Sb., 

o pozemních komunikacích, ve znění pozdějších předpisů.  

 

 

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

13. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

 

Ing. Jan Wohlmuth se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

14. Různé 

 

T. Levinský vznesl dotaz, zda došlo ke zlepšení komunikace se Správou železnic, státní organizace 

při koordinaci výluk na železnici. 

Proběhla diskuze ohledně komunikace se Správou železnic, statní organizace, projednání, 

koordinace výluk v železniční dopravě na území Libereckého kraje a náhradní autobusové 

dopravy. 

Diskuze. T. Levinský, O. Pospíšil, J. Růžička, J. Demčák, D. Ramzer 

 

 

Proběhla diskuze ohledně výstavby obchvatů měst v Libereckém kraji. 

Diskuze: J. Chuchlík, P. Král, J. Růžička 

 

 

Josef Chuchlík předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval za účast  

na dnešním zasedání výboru dopravy. 
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Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

 

.……………………………. 

Ing. Petr Šimoník 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

 

Liberec 18. února 2025 

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  

 

 

 


